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Referat 

Ordinært afdelingsmøde i Pakhuset 
 

16. september 2014, kl. 16.00 

 
Der var 11 lejere tilstede. Endvidere deltog repræsentanter fra bestyrelsen og administrationen. 
 

Afdelingsformand Evy Pauck bød de fremmødte velkommen til ordinært afdelingsmøde.  

 
1. Valg af dirigent. Valg af referent. Godkendelse af forretningsorden for afdelingsmødet. 
 

Per Carlo Nilsson blev valgt som dirigent. Merete Thøgersen blev valgt som referent. 
 

Dirigenten konstaterede, at mødet var retmæssigt indkaldt. 
 

Forretningsorden blev enstemmigt godkendt. 

 
2. Afdelingsbestyrelsens årsberetning for perioden siden sidste møde. 
 

Evy Pauck fremlagde afdelingsbestyrelsens årsberetning, hvor hun bl.a. kom ind på at der har 

været få fraflytninger i afdelingen, at den nye varmestyring kører til tilfredshed og at Brunata har 

udskiftet varmemålerene i boligerne. 
 

Der har været afholdt markvandring, hvor det blev konstateret at den østlige gavl skal gennemgås 

og  fuges om. 
 

Afdelingsbestyrelsen henstiller atter til at der vise hensyn overfor sine naboer, således at høj musik 

begrænses og reglerne i husorden iagttages.  
 

Årsberetningen blev herefter enstemmigt godkendt. 

 
3. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende år. 
 

Ebbe Frank gennemgik driftsbudget for 2015 og orienterede samtidig om regnskabet for 2013. 
 

Budgettet for 2015 og lejestigningen på 1,96 %, som svarer til en stigning intervallet imellem kr. 

100-154 pr. 1. januar 2015 blev enstemmigt godkendt. 

 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

4. Behandling af eventuelt indkomne forslag. 
 

Der var ikke indkommet nogen beslutningsforslag til behandling. 

 
5. Valg af medlemmer af afdelingsbestyrelsen og suppleanter 
 

Evy Pauck og Jørgen Peter Henriksen blev valgt som afdelingsbestyrelsesmedlemmer for 2 år. 
 

Naja Egede Krahl og Ingrid Arløe Jensen blev valgt  som suppleanter for 1 år. 

 
6. Valg af repræsentant for 1 år. 
 

Evy Pauck blev valgt som repræsentant for 1 år. 

 
7. Eventuelt. 

 

 

Dirigenten takkede for et godt møde, og afsluttede mødet kl. 17.06 

 

 

 

Rønne, den              Rønne, den  

 

 

 

___________________________________    ___________________________________ 

 Afdelingsformand Dirigent 

 


